
Biennial Registration Renewal Step-by-Step Instructions  

两年一次的注册更新步骤说明 

Once you are logged in to FDA Industry Systems/your Online Account Administration 
(OAA) account, choose the "Food Facility Registration" (FFR) system. Next, choose the 
"Biennial Registration Renewal - yyyy” option from the FFR main menu (Figure 1). 

登录 FDA 企业系统/您的在线账户管理（OAA）账户后，选择“食品企业设施注册”

（FFR）系统。接下来，从 FFR 主菜单（图 1）中选择“两年一次的注册更新 - 年份”

选项。 

Figure 1 图 1 
 

 

  



The system will display a list of all your registrations that are available/due for renewal 
(Figure 2). 

系统将显示您所有可以/应当更新的注册的列表（图 2）。 

Figure 2 图 2 

 

To complete the renewal process, select the registration number hyperlink within the 
table and the system will display the registration review screen (Figure 3). 

点击列表中注册号的链接进行更新，系统将显示注册信息核对屏幕（图 3）。 

Please read the instructional text at the top of the screen carefully.  Only sections of the 
registration with an “Edit” button displayed next to it may be updated during the 
biennial registration renewal process.  Once you have reviewed the information, visited 
Section 10, and made any other updates as necessary, submit your changes to complete 
the renewal process. 

请仔细阅读屏幕顶部的说明文字。在两年一次的注册更新过程中，注册信息中只有旁边显

示“编辑”按钮的部分可以更新。完成注册信息核对、查看过第 10部分，并进行其他所

需更新后，您可以提交您的修改，完成两年一次的更新。 

  



Figure 3 图 3 
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